
委托单位/Client: 上海钦凯实业有限公司

地   址/Address: 上海金山区朱泾镇亭枫公路2318号

样品名称/Product： 不锈钢穿线管和配件接头
Conduit and Fittings in Stainless Steel 316 L

型号规格/Dimension：  Φ25mm
1set

报告编号/Report No.：2021042881

JL3312-2018/4

Test Report
检 测 报 告

Shanghai Qinkai Industry Co.,Ltd

No.2318 Tingfeng Road, Zhujing Town, Jinshan District,Shanghai

送样数量/Quantity：

报告日期/Date: 2021/02/10

页码/Page：1/3

等  级/Grade： ——
材  料/Material： AISI 316L
委托人提供以上信息，实验室不负责其真实性。

到样日期/Receiving Date：
检验日期/Test Date：

委托方提供的技术要求
The technical requirement supplied by client.

样品描述/Sample Description： 完好，样品表面金属本色 Integrity,self-colored.
——样品来源/Sample Source： 委托方送样 Supplied by client

The information above  is provided by the client. Our laboratory is not responsible for its authenticity.

结果判定依据/Specification & Conformance Requirement：

2021-02-10

2021-02-01

检测结果/Test Result： 参见下页See next page

签发/Approved by：

声 明：1.本报告无批准人签字或者无本实验室检验专用章无效；2.本报告涂改无效；3.本实验室仅对本报告正式文本负责，任何复印
件、传真件、影印件仅作参考；4.本报告各页不可分割，部分使用无效；5. 未经实验室书面同意不得部分复制报告；6.本报告检验结果
仅对所检样品有效；7.对检验结果有异议应及时提出，样品在本实验室的保留期限一般为45天；8.样品被取回或超出保留期限，本实验室
将不再提供复测; 9.报告编号数字最后一位为版本号，首版为“0”。报告修改后版本号递增，原版作废。报告修改后版本号递增，原版作
废，修改内容加粗字体标识;10. 本报告未给出不确定度的，判定规则为简单接受。
Declaration: 1. This test report shall be invalid if without the laboratory testing seal or signatures of authorized signatory. 2.This test report shall be invalid if altered. 3. Our laboratory is 
only responsible for the original report. Copying, faxing, photocopying versions of the report is only for reference purpose. 4. This report is invalid if parted. 5. This test report shall not be 
reproduced except in full without the written approval of the laboratory. 6. This report is responsible for designated samples only. 7. Any objection of the test result should be declared
timely. The tested samples will be kept for 45 days. 8. If tested samples are returned or expired, retest will no longer be offered. 9. The last digit of the report number is the version 
number, the original number is "0". The version number increased when this report revised, meanwhile the original report invalid, the changed information is identified in bold 
font.10.If the uncertainty is not given in this report, the decision rule is simple acceptance.

扫码查真伪

浙江国检检测技术股份有限公司
Zhejiang Guojian  Testing  Technology  Co.,Ltd.

微信客服

浙江省嘉兴市海盐县武原街道丰潭路777号  TEL:0573-86161256  86161587 
No.777, Fengtan Road, Haiyan,Jiaxing, Zhejiang, China Official website:  http://www.chinazbj.com

官网:http://www.chinazbj.com
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检测项目
/Test Item

技术要求
/Requirement

检测结果
/Result

检测方法
/Test Method

结论
/Conclusion

升温至800℃，保温90min
后，样品无明显变形，样
品表面无裂纹

After heating to 800℃
and keep for 90
minutes,the sample
has no obvious
deformation and no
cracks on the sample
surface

升温至800℃，保
持90min后，未发
现明显变形和裂
纹

After heating to
800℃ and keep
for 90
minutes,no
obvious
deformation
or cracks are
found

GB/T 9978.1-
2008

符合
Pass

Fire resistance
test

批准/ Signature：

备注：设备型号JR-NJW-C2，校准时间2020.7.21-2021.7.20
Remark：Device model:JR-NJW-C2,Calibration time:2020.7.21-2021.7.20

来样照片  Received Specimen
耐火试验-测试后

Fire resistance test - after test
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202104288-耐火试验-时间温度曲线图
Fire resistance test - time temperature diagram
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__________________       以下空白       __________________
REPORT FINALIZED
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